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Така зустріч відбулася в Міністерстві юстиції України на початку листопада. 

Зустріч Павла Петренка 
з Послом ЄС в Україні

Павло Петренко 
поінфор мував пана 
Посла, Голову Пред-
ставництва Євро-
пейського Союзу 
в   Укра їн і  Хюґо 
Мінґареллі про те, 
що Мін’юст підготу-
вав та забезпечив 
прийняття законо-
давства, необхідно-
го для запуску нових 
антикорупційних ор-
ганів, які вже працю-
ють і демонструють 
результати. Також 
він розповів про 
зміни, які відбулися 
і в самому Міністер-
стві. Багато в чому 
внутрішня рефор-
ма Мін’юсту стала 
мож ливою саме 
завдяки експертам 
ЄС, які  надавали 

технічну допомогу 
в цій сфері: прове-
ли функціональний 
аудит міністерства 
та допо могли роз-
робити нову значно 
ефективнішу струк-
туру відомства.

Очільник Мін’юс-
ту поінфор мував 
Посла про рефор-
му реєст раційної 
системи та переда-
чу реєстраційних 
функцій місцевій 
владі й нотаріусам 
в рамках процесів 
децентралізації та 
де монополізації. За 
його словами, ще 
один вкрай важли-
вий напрям – старт 
реформи судової 
системи. Міністр 
юстиції наголосив: 

підготовка до старту 
цього процесу три-
вала 2 роки. За цей 
час вдалося розро-
бити та прийняти не 
лише зміни до Кон-
ституції, а й імпле-
ментаційний закон, 
який дає можли-
вість запровадити 
в життя ті зміни, які 
прописані в Консти-
туції, та забезпечити 
українців чесним 
правосуддям.

«Нині для нас 
основний пріо ри-
тет – забезпечити 
проведення повні-
стю прозорого і від-
критого конкурсу 
для відбору суддів 
до нової судової си-
стеми», – наголосив 
очільник Мін’юсту. 

Він також зауважив, 
що нині на часі по-
дальша розробка 
нового антикоруп-
ційного законодав-
ства, зокрема, зако-
ну, який забезпечить 
повернення дер-
жаві активів, здо-
бутих незаконним 
шляхом, в  рамках 
цивільного провад-
ження.

«Дуже  дякую 
в а ш и м  е к с п е р -
там, які протягом 
6 останніх місяців 
допомагали нам 
у  розробці цього 
законодавства. Ми 
очікуємо, що це за-
конодавство успіш-
но пройде через 
Парламент. Адже аб-
солютно зрозуміло, 
наскільки важли-
вим є цей закон для 
нашої країни», – на-
голосив Павло Пет-
ренко.

П е р ш и й  з а -
ступник Міністра 
юстиції Наталія Се-
востьянова у  свою 
чергу зазначила, що 
Міністерство юсти-
ції України готує 
план власної роботи 
на 3 роки, а також 
щорічні плани, які 
розроблені в повній 

відповідності зі стра-
тегією реформуван-
ня сектору юстиції 
на 2015-2020 роки, 
який був розробле-
ний спільно з євро-
пейськими експер-
тами. Також  вона 
наголосила на не-
обхідності подаль-
шого розвитку си-
стеми електронних 
сервісів як частини 
системи електрон-
ного урядування, 
запуску повноцінної 
системи пробації 
та продовження ре-
форми тюрем.

За словами за-
ступника Мі ніст ра 
юстиції Антона Ян-
чука, Мін’юст має 
дійсно виняткове 
і успішне співробіт-
ництво з представ-
ництвом ЄС в Україні. 
«Ми  відчуваємо 
вашу підтримку, і ми 
потребуємо в  по-
дальшому такої під-
тримки», – сказав 
він, поінформував-
ши Посла про хід 
розробки та деталі 
законопроекту, який 
забезпечить повер-
нення в дохід держа-
ви необґрунтованих 
активів у цивільному 
провадженні.  


